
Motvikt  mot
högerpolitiken!

KKPPMMLL((rr))  bbeehhöövvss
ii  kkoommmmuunnffuullllmmääkkttiiggee

LLäägggg  ddiinn  rröösstt
ppåå  KKPPMMLL((rr))!!

”Många konflikter Gislaved” konsta-
terade en rubrik i Värnamo Nyheter
för ett tag sedan och citerar utredning-
ar och akademiska uppsatser hur det
politiska klimatet är. ”Konfliktfyllt i
Gislaved” och att ”Kpml(r) röstar
emot” är några av rubrikerna. 

Medan våra grannkommuner kän-
netecknas av en borgerlig samarbets-
sörja så möts allt som luktar höger-
politik i Gislaveds kommunfullmäk-
tige av envetet motstånd från
KPML(r). 

Vi lovar att det skall fortsätta på den

vägen – men då gäller att DU väljer
KPML(r) i kommunvalet den 15:e sep-
tember. 

Ge borgarna och politiskt mesiga
sossar en knäpp på näsan! 

Välj rött. 
Välj KPML(r). 



Från och med augusti
startar cirka 400-450
personer sin arbetslös-
het och ytterliggare 100
fram till årsskiftet. Ar-
betslöshetssiffrorna
kommer att skjuta i
höjden och konkurren-
sen om de få arbetstill-
fällena kommer att bli
mördande med ytter-
liggare lönenedpress-
ning som följd.

Vi har ställt några frågor
till Mats Lönnberg som är
fullmäktigeledamot för
KPML(r) och huvudskydds-
ombud på däckfabriken.

Var det lönt att kämpa
för jobben, fabriken har ju
lagts ned?

Jag är otroligt stolt och
glad att vi kämpade så som vi
gjorde, för vi kämpade för en
rättvis sak – rätten till vårt ar-
bete. Arbetare får inte något
gratis det har arbetarrörelsens
historia visat och det gäller
fortfarande.

Kunde nedläggningen
förhindrats?

Ja, men då måste fackföre-
ningsrörelsen mobilisera
medlemmarna och inte som
nu lägga sig för kapitalet. Av-
delning och förbund inom In-
dustrifacket visade genom
sitt agerande att man är mer
solidarisk med regeringen än
sin medlemmar.

Hur då?
Avdelningsordföranden

Vivianne Roos gav sig direkt
genom att försöka få fackel-
tåget i december till en sorge-
marsch något som stoppades
efter protester. 

Förbundsordförande Leif
Olsson agerade på alla upp-
tänkliga sätt för att inte någon
kritik skulle riktas mot rege-
ringens industripolitik bland
annat försökte han förhindra
att Däckklubben skulle åka
till Stockholm för att demon-
strera och uppvakta närings-
ministern. 

Vad är fel på dagens in-
dustripolitik?

Även Tage G. Pettersson
som varit industriminister
förklarade att han hade helt
andra instrument på sin tid
för att förhindra liknade ned-
läggningar, Continental gör
detta för att de kan göra det
utan allvarliga konsekvenser.

Vad har näringsminister
Björn Rosengren för an-
svar?

Först och främst så var han
med och sålde Gislaved Däck
till Continental i egenskap av
styrelseledamot i KF. 

Han är ansvarig för att sto-
ra delar av svensk industri
har kunnat flytta utomlands
hur som helst, finns det nå-
gon industripolitik?

Hur har kommunalråden
Agne Sahlin (s) och Bengt-
Anders Johansson (m) age-
rat då?

Man har pratat om att lin-
dra skadeverkningarna men
något konkret har inte fram-
kommit, på direkt fråga till
Continentals vd i Hannover
så har inte Gislaveds kom-
mun ställt några som hällst
krav på kompensation, vid en
nedläggning av fabriken. De-
ras agerande visar på en obe-
skrivlig flathet.

Vad säger du om de soci-
aldemokratiska näringsliv-
sideologerna som tycker att
de enkla jobben skall ut ur

landet för att bereda väg åt
framtidsbranscher?

Åk ner då till Gislaved och
visa upp framtidsjobben!

Vad säger du om Arbets-
förmedlingens siffror om
att det finns 900 lediga jobb
i regionen?

Visa upp dem då!
Continental har sagt att

de kan skaffa fram 300 ar-
betsplatser i däckfabrikens
lokaler tror du inte på det?

Ta fram dem då!
Representanter för före-

tagarföreningen har sagt
att regionens företag löser
arbetslöshetsfrågan utan
statliga åtgärder stämmer
inte det?

Vad väntar ni på. Anställ
då! 

RRäätttt  ttiillll  aarrbbeettee  ��  
TTaa  kkaammpp  fföörr  jjoobbbbeenn
– Om Continentals nedläggning

Mats Lönnberg
kommunfullmäktigeledamot

KPML(r) kräver: av
regering och riksdag att
statliga åtgärder genom-
förs för att skapa jobb
och stöd till Gislaved. 

EU får varje år 80 mil-
joner av skattebetalarna
i Gislaved  Pengar som
bland annat har gått till
Continentals fabrik i
Portugal. 

Nu är det dags att tän-
ka på Sverige och drab-
bade svenska industrior-
ter!

Carin Korhon
anställd inom äldreo

Motion: ”Gör Gislaveds kommun till en
bättre arbetsgivare! Vi ser nu hur vården av
de gamla och sjuka riskerar att undermineras
genom att de grupper som står direkt i vår-
den hela tiden eftersatts i lönehänseende och
när det gäller övriga anställningsförhållan-
den. Vårdarbetet måste på ett kraftfullt sätt
uppvärderas och det måste ske med stor fre-
nesi och snabbt. Jag vill därför att ett perso-
nalpolitiskt program tas fram för de vårdan-
ställda och man där redovisar insatser för
personalen med syfte att skapa en förbättring
av vården . Det gäller således högre lönesätt-
ning, arbetstidsförkortning, högre tjänstgö-
ringsgrad för deltidsanställda som önskar
göra detta med mera..

Då jag upplever ovanstående som varan-
des av akut natur, så yrkar jag på att ett fär-
digt förslag skall ligga på fullmäktiges bord
inom två månader.

Gislaved den 000107
Mats Lönnberg

Fullmäktigeledamot och 
ledamot i socialnämnden, KPML(r)”

��  TTaa  ffaasstt  ttjj  
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– Vi måste ta hand om de
gamla och handikappade.
Vi är deras vårdare, vän-
ner och en axel att gråta
ut på. Jag förstår inte att
fler politiker inte fattar
att något måste göras – el-
ler borde ha gjort för
länge sedan. Se vad
KPML(r) stridit för sedan
1994 och gör så fortsatt.

Om vi inte gör något för att
värdera de anställda inom vår-
den mer än i dag, så är vi snart
inne i en kris där allt färre vill
jobba inom vården. Färre och

färre söker sig till äldreomsor-
gen. Vården har gjorts till ett
lågstatusyrke trots att det är det
bästa jobb som finns. Men lönen
är låg och bemanningen under-
dimensionerad. 

Vi på Hemgården har krävt
17000 i lön. Namninsamlingen
skickades till alla instanser, men
ingenting händer... Dock har
KPML(r) stött våra krav. 

Det finns starka högerström-
ningar i samhället. Det gräver
sig djupt in i socialdemokratiska
och fackliga eliternas tänkande.
Så har exempelvis Kommunal-
arbetarförbundets ordförande

Ylva Thörn senaste åren höjt sin
lön med runt 6000 per månad
medan vi fick några hundralap-
par. Hennes lön var ju redan väl
tilltagen. Och vårdförbundets
ordförande Eva Fernvall höjde
sin lön med över 15 procent till
60000 i månaden. Det är san-
nerligen dags att det satsas på
oss vanliga människor nu!

Redan 1994 protesterade per-
sonalen på Hemgården och tog
kontakt med bland annat
KPML(r) som då omedelbart
motionerade om att förbättring-
ar skulle göras. Det har vi käm-
pat för år ut och år in.

Att staten beslutat sig
för att skjuta till fyra-
miljarder för att förbätt-
ra och förbilliga bar-
nomsorgsavgiften var på
tiden. Problemet är att
maxtaxan mest framstår
som ett utspel för att vin-
na högavlönade margi-
nalväljare. 

De som verkligen har behov
av sänkt barnomsorgstaxa,
som lågavlönade och ensam-
stående föräldrar, får en min-
dre sänkning medan de välbe-
ställda får en stor sänkning.

Om socialdemokraterna och
deras samarbetspartners haft
viljan hade det varit enkelt att
ge reformen en låglöneprofil.
Då hade avgifterna sett annor-
lunda ut.

Maxtaxans utformning är en
rättvisefråga. Vi ville egentli-
gen kapa avgifterna nerifrån så
att låginkomsttagarna gynnas
mest medan socialdemokrater-
na kapar uppifrån och gynnar
höginkomsttagarna. Men för-
slaget om rättvisa har inte mött
något positivt gensvar hos öv-
riga kommunpolitiker. I Gisla-
ved kommunfullmäktige avvi-

sades KPML(r):s förslag om
att utreda alternativa utform-
ningar av socialdemokraterna,
vänsterpartiet och miljöpartiet.
Det är bedrövligt.

Vänsterpartiet vill profilera
sig som ett feministiskt parti,
men när vi ville utreda en taxe-
konstruktion som skulle gynna
ensamma mammor med barn,
då röstar vänsterpartiet nej och
tiger som vanligt i debatten.
Än värre är att de tillsammans
med de borgerliga och social-
demokraterna röstade för ett
förslag om en höjning av av-
giften för de som har sina barn

på deltid. Över 200 familjer
fick en höjning av sin avgift.
Det finns farhågor att statsbi-
draget inte kommer att räcka
till reformen samtidigt som
trycket ökar på barnomsorgen.
Därför måste man resa ett var-
ningens finger kring de extra
statsbidrag som betalas ut.

Hur länge kommer dessa att
vara kvar och vad händer om
de försvinner? Då har kommu-
nen infört en barnomsorgstaxa
med över och medelklass pro-
fil som ligger fast. Socialde-
mokraterna skulle aldrig höja
avgiften för dessa grupper
även om statsbidraget till max-
taxan försvinner. Vem får då
betala?

KPML(r) kommer att fort-
sätta att slåss för en rättvisare
taxa som gynnar låginkomstta-
garna. Som kommunister vill
vi ha ett taxesystem där de
verkligt högavlönade betalar
mer och låginkomsttagarna
mindre. 

Gynna  låginkomsttagarna  �
rättvisa  i  maxtaxereformen

Rustan Johansson
KPML(r)s ledamot i Barn- 
och Utbildningsnämnden

KPML(r) kräver: Gynna
låginkomsttagarna rättvisa i
maxtaxereformen.

Ta  hand  om  
de  gamla
– Satsa på personalen

n Korhonen 
d inom äldreomsorgen och fullmäktigekandidat för KPML(r).

tt  ttjjuuvveenn  ��
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Tyskarna skall inte be-
stämma hur vi i Sveri-
ge skall dra våra vä-
gar, anser Erik Ander-
son, kommunstyrelse-
ledamot för KPML(r).

Vad gäller saken om riks-
väg 27? Eftersom det finns
rikligt med öppna odlings-
landskap och bondbyar i
Tyskland så anses dessa inte
så viktiga att bevara från in-
grepp, exempelvis vid väg-
byggen. Medan moss och
våtmarker i Tyskland anses
som viktiga att bevara efter-
som de är ytterst sällsynta
där nere. Genom Sveriges
medlemskap i EU har Tysk-
lands inflytande i Sverige
stärkts. Därför får vi sven-
skar inte längre bestämma
hur våra vägar skall dras här.

Utan regelverket är
anpassat till rent tyska
förhållanden. Det in-
nebär prioritering ef-
ter tyska terräng för-
hållanden och inte efter
svenska. Således får inte
riksvägs 27:s planerade för-
bifart inte beröra den stora
mils vida Store Mosse ens
med några meter trots att en
fjärdedel av kommunens yta
består av moss och myr-
mark. Men EU:s regelverk
säger att riksväg 27 skall
dras mellan Gislaveds tätort
och Hult och Henja byar!
Eftersom det är rikligt med
tätortsnära odlingslandskap
i Tyskland så anses detta
även gälla i Sverige!

Finns det någon typ av
landskap som är värda att
bevara i området Gislaved-

Anderstorp är det de öppna
odlingslandskapen och inte
några futtiga meter mark in
på Stora Mosse. Går EU:s
förslag igenom så kommer
de vackra byarna Henja och
Hult att skäras av med en
barriär av vägbankar och
skärningar från Gislaveds
tätort. 

wwwwww..kkppmmllrrggiissllaavveedd..nnuu

Bevara  de  öppna  landskapen
– Låt inte tyskarna bestämma våra vägar

KPML(r) anser: I Sve-
rige är det svenskarna
som skall bestämma!
Sverige ut ur EU! Tys-
karna skall inte bestäm-
ma hur vi i Sverige skall
dra våra vägar.Erik Anderson

kommunfullmäktigeledamot

1. Trots prat om nödvändig flytt av jobb till ”låglöneländer” snor Continental produk-
tionen av vinterdäcken till Tyskland där löneläget ligger 20 procent högre än i Sverige.
Ren tysk nationalism bestämde detta. 

2. Det visade sig billigare att bygga ut i Gislaved än i Portugal, men sedan Portugalfa-
briken fick 463 miljoner i EU-bidrag så sänkte bidragen Gislaved. 

3. Den enda fabrik som tillverkade däck helt fria från cancerogena ämnen, Gislaveds-
fabriken, läggs ner och därmed tas miljöarbetet år tillbaka.

4. Industrimannen Kjell Nilsson var intresserad av att driva däckproduktion vidare, men
Continental höjde ribban för denne industriman bit för bit. Någon potentiell konkurrent
skulle inte få tillåtas att driva däckproduktionen vidare.

SSkkaannddaalleerr  kkrriinngg  CCoonnttiinneennttaall

De rika har blivit rikare och de fattiga har
blivit fattigare. Medan du upptäcker att din
fritidsgård har slagit igen, att du inte har råd
att ta körkort, att den offentliga sektorn sälj
ut, och att du inte längre har råd att gå till
tandläkaren. Så sitter det en direktör någon-
stans och stoppar in ännu mer pengar på sitt
bankkonto. Pengar som andra människor,
däribland kanske du och dina föräldrar, ar-
betat ihop.

Men det finns ett alternativ, för dig som
vill ha en annan, rättvis, värld. För dig som
vill kämpa för socialismen.

Alternativet heter Revolutionär Kommu-
nistisk Ungdom, vi kämpar mot klassklyf-
tor, krigshets och rasism. 

Men för att nå vårat mål och kunna bygga
ett solidariskt samhälle, måste vi bli fler,
många fler.

Endast tillsammans kan vi förändra.

TTiillllssaammmmaannss  kkaann  vvii  fföörräännddrraa

Utgivet av KPML(r), Gislaved, 
Box 69, 33222 Gislaved


